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OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za negospodarstvo  
 
DIVAČA,  16. 6. 2016 

 
Z A P I S N I K 

 
11. seje ODBORA ZA NEGOSPODARSTVO 

(v nadaljevanju: Odbor), 
ki je potekala dne, 16. 6. 2016, ob 15.00 

v prostorih Občine Divača, Kolodvorska ulica 3a, Divača. 
 
Prisotni:   

1. MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ, predsednica Odbora 
2. NIVES SKUK, članica Odbora 
3. JOVO FERFILA, član Odbora 
4. BENJAMIN ŠKRLJ, član Odbora  
5. ROMANA DERENČIN, Občinska uprava  

 
Odsotni:  

1. MATEJ BEZELJAK, član Odbora (opravičeno) 
 

Predlagani dnevni red: 
1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje odbora 
2. Poročilo o delovanju javnega zavoda Kosovelova knjižnica Sežana 
3. Seznanitev z Letnim poročilom za leto 2015 o izvajanju socialno varstvene storitve 

»POMOČ DRUŽINI NA DOMU« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača 
4. Predlog izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene storitve »POMOČ DRUŽINI 

NA DOMU« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača  
5. Predlog izdaje soglasja k številu in vrsti oddelkov,  vrsti  programov,  določitvi 

poslovnega časa, sistemizaciji delovnih mest v javnemu Vzgojno-izobraževalnemu 
zavodu Vrtec Sežana v šolskem  letu  2016/2017  

6. Predlog Sklepa o določitvi cene programov javnega Vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Vrtec Sežana  

7. Predlog izdaje soglasja k sklepom Sveta Javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica 
8. Predlog izdaje soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki  javnega zavoda 

Zdravstveni dom Sežana  
9. Pobude in vprašanja  

 
Predsednica je po uvodnem pozdravu preverila prisotnost in ugotovila, da je Odbor sklepčen. 
Predstavila je predlog dnevnega reda seje Odbora in predlog podala na glasovanje.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP   
Odbor za negospodarstvo soglasno sprejema predlog dnevnega reda 11. seje Odbora. 
 
1.TOČKA 

Predsednica Odbora je podala pregled poteka 10. seje Odbora s poudarkom na sprejetih sklepih 
Odbora.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
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Predlog zapisnika 10. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v predlagani vsebini. 
 
2. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu in prisotne podrobneje seznanila z dogovori z 
vodstvom Knjižnice glede spremembe urnika dela Knjižnice v Divači. 
Romana Derenčin je podala informacije v zvezi s stališči oblikovanja urnikov knjižnic, o katerih  je 
potekala razprava na strokovnem posvetu knjižničarstva v Ljubljani. Poudarila je pomen oblikovanja 
mreže knjižnic, dostopnosti in odprtosti knjižnic, sodelovanja z lokalno skupnostjo. 
Prisotni so podali nekaj vprašanj, pripomb niso imeli.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je se je seznanil s »Poročilom za leto 2015«, ki ga je predložil Javni 
zavod KOSOVELOVA KNJIŽNICA SEŽANA, ki v občini Divača izvaja knjižnično dejavnost in   s 
predlogom spremembe urnika Knjižnice v  Divači. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine 
Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
3. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, na seji Občinskega sveta bo poročilo podrobneje  
predstavljeno s strani koncesionarja »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« kot socialne oskrbe na domu v 
občini Divača. 
Prisotni niso imeli pripomb.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je seznanil s »Poročilom o izvajanju socialnovarstvene storitve 
Pomoč družini na domu  v občini Divača  za obdobje od  1. 1. 2015 do 31. 12. 2015«, ki ga je 
predložil koncesionar, ki v občini Divača izvaja navedeno socialnovarstveno storitev - VEZI 
VIZIJA, d.o.o.. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
4. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev 
predlagane vsebine. Romana Derenčin je predstavila postopek glede oblikovanja cen storitve.  
Prisotni niso imeli pripomb.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno 
varstvene storitve »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača. 
Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
5. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu Vrtca Sežana glede oblikovanja  števila in vrste 
oddelkov, vrste  programov,  določitve poslovnega časa, sistemizacije delovnih mest v javnemu 
Vzgojno-izobraževalnemu zavodu Vrtec Sežana v šolskem  letu  2016/2017; na seji Občinskega sveta 
bo predlog podrobneje  predstavljeno s strani vodstva Vrtca. 
Prisotni so podali nekaj vprašanj, pripomb niso imeli.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom sklepa o izdaji soglasja k številu in vrsti 
oddelkov,  vrsti  programov, določitvi poslovnega časa, sistemizaciji delovnih mest v javnemu 
Vzgojno-izobraževalnemu zavodu Vrtec Sežana v šolskem  letu 2016/2017 in predlaga 
Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
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6. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu Vrtca Sežana glede predloga novih cen programov, 
ki jih izvaja Vrtec. na seji Občinskega sveta bo poročilo podrobneje  predstavljeno s strani vodstva 
Vrtca.  
Prisotni niso imeli pripomb.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom sklepa o določitvi cene programov javnega 
Vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Sežana in predlaga Občinskemu svetu občine Divača 
predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
 
7. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o sklepih, ki jih je sprejel  Svet JZ Kraške lekarne Ilirska 
Bistrica; izpostavila je sklepe, ki se nanašajo na sprejem programa dela in finančnega načrta za leto 
2016, razporeditev presežka prihodkov nad odhodki iz naslova javne službe in iz naslova tržne 
dejavnosti po Letnem poročilu Javnega zavoda Kraške lekarne za leto 2015 z oblikovanimi predlogi 
glede razporeditve obsega sredstev posameznim občinam, ustanoviteljicam in načrte vzpostavitve novih 
lekarn. Romana Derenčin je prisotne seznanil s postopkom sprejema programa dela in finančnega 
načrta  zavodov. Nives Skuk je kot predstavnica v Svetu JZ predstavila informacije s seje Sveta JZ. 
Prisotni niso imeli pripomb.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom sklepa o izdaji soglasja k sklepom Sveta 
Javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica; Občinskemu svetu občine Divača predlaga 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
8. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu; na seji Občinskega sveta bo poročilo podrobneje  
predstavljeno s strani vodstva Zdravstvenega doma. 
Prisotni niso imeli pripomb.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka 
prihodkov nad odhodki  javnega zavoda Zdravstveni dom Sežana in predlaga Občinskemu svetu 
občine Divača predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
 
9. TOČKA 

Na seji Odbora je bila podana naslednja pobuda in informacija: 
 

 Mirjam Frankovič Franetič 
Učiteljice PŠ Vreme so obvestile,  da ni pokošeno okrog avtobusnih postajališč v Vremah. Zadeva  
je bila že prenesena in je v fazi urejanja. Predlagala je , da se v bodoče košnja okrog postajališč  
hitreje izvaja.   
Odbor za negospodarstvo podpira izraženo pobudo. 

 
Seja je bila zaključena ob 16.25.  

 
Zapisala:                                                                                                   
Romana Derenčin  

          Predsednica  Odbora 
       Mirjam Frankovič Franetič 


